
 
 
                                                                                   
  

  ПИРЯТИНСЬКА  МІСЬКА  РАДА  ПОЛТАВСЬКОЇ ОБЛАСТІ 
 

ВИКОНАВЧИЙ КОМІТЕТ  
 

ПРОТОКОЛ  
засідання виконавчого комітету  

 
 
26.03.2018                            № 9 
 

 
На засіданні головував міський голова Рябоконь Олексій Петрович. 
 

Присутні члени виконавчого комітету: 
  
Андрейщук  
Безбородов 
Бугайов  
Варава  

Р.А. 
С.А. 
В.М. 
М.В. 

Клітко  
Крагель  

Н.В. 
В.В. 

Маслак  В.О. 
Снаговський  
Тарасовський 

О.О. 
І.М. 

Чайка 
Чепур  

Т.Г. 
О.О. 

Шикеринець І.С. 
  
Запрошені: адвокат Коваль В.І., депутат міської ради Хоменко О.В.. 
 
Порядок  денний: 
 

1. Про архітектурно-містобудівну раду при виконкомі Пирятинської 
міської ради. 

2.  Про видачу громадянам  Капштику В.І. та Капштик С.П. будівельного 
паспорта забудови земельної ділянки. 

3.  Про встановлення дорожніх знаків на вулицях в м.Пирятин. 

4. Про  виключення квартири  № 3 по вул.Зоряна, 32 в м.Пирятин із 
числа службових. 



5.  Про  надання гр. Педяш Т.М.квартири № 15 по вул.Полтавська, 4 в 
м.Пирятин. 

6.  Про присвоєння адреси  житловому будинку та земельній ділянці                              
гр. Півня А.Ф. по вул.Київська в с.Рівне Пирятинського району. 

7.  Про присвоєння адреси земельній ділянці  для облаштування 
спортивного майданчика по вул.Визволення. 

8.  Про нумерацію квартири у  житловому будинку по                 
вул.Гоголя,  29А в м.Пирятин. 

9.  Про встановлення розміру одноразової грошової допомоги на 
поховання. 

10.  Про схвалення проекту рішення „Про внесення змін до бюджету 
міської об’єднаної територіальної громади на 2018 рік“. 

 
1. СЛУХАЛИ: 

Зергані М.І., начальника відділу будівництва, архітектури та житлово-
комунального господарства виконкому  міської ради, яка проінформувала про 
архітектурно-містобудівну раду при виконкомі Пирятинської міської ради. 
 
ВИСТУПИЛИ: 

Рябоконь О.П. запитав, за яким принципом формувався склад 
архітектурно-містобудівної ради?  

Зергані М.І. пояснила, що у складі архітектурно-містобудівної ради 50% 
членів ради повинні мати освітню кваліфікацію за напрямом будівництва та 
архітектури. 

У підсумку обговорення Рябоконь О.П. запропонував прийняти рішення в 
цілому. 

 
ГОЛОСУВАЛИ:  „за“ –13 осіб; 

  „проти“ – 0 осіб; 
  „утримались“ – 1 (Крагель В.В.)  

 
ВИРІШИЛИ: 

 1. Інформацію начальника відділу будівництва, архітектури та житлово-
комунального господарства   виконкому  міської ради Зергані М.І.  узяти до 
відома.  

 2. Прийняти рішення виконавчого комітету з розглянутого питання 
(рішення № 80 додається). 
 
2. СЛУХАЛИ: 

Зергані М.І., начальника відділу будівництва, архітектури та житлово-
комунального господарства виконкому  міської ради, яка проінформувала про 
видачу громадянам  Капштику В.І. та Капштик С.П. будівельного паспорта 
забудови земельної ділянки. 



ВИСТУПИЛИ: 
Рябоконь О.П. зауважив, що на схемі зазначені старі назви вулиць, та 

зобовʼязав Зергані М.І. внести відповідні корективи до проекту рішення.  
У підсумку обговорення Рябоконь О.П. запропонував прийняти рішення в 

цілому. 
 

ГОЛОСУВАЛИ:  „за“ – „одноголосно“ (14 осіб); 
  „проти“ – 0 осіб; 
  „утримались“ – 0.  

 
ВИРІШИЛИ: 

 1. Інформацію начальника відділу будівництва, архітектури та житлово-
комунального господарства   виконкому  міської ради Зергані М.І.  узяти до 
відома.  
 2. Прийняти рішення виконавчого комітету з розглянутого питання з 
врахуванням поправок (рішення № 81 додається). 
 
3. СЛУХАЛИ: 

Зергані М.І., начальника відділу будівництва, архітектури та житлово-
комунального господарства виконкому  міської ради, яка проінформувала про 
встановлення дорожніх знаків на вулицях в м.Пирятин. 
 
ВИСТУПИЛИ: 

В обговоренні питання взяли участь Чепур О.О., Снаговський О.О., 
Бугайов В.М., Крагель В.В. 

Чепур О.О. та Снаговський О.О. пропонували дати рекомендацію                     
ПП „Зелений слон“ паркувати свій автотранспорт паралельно тротуару, аби не 
обмежувати видимість і не заважати руху інших учасників дорожнього руху. 

Крім того, Снаговський О.О. зауважив, що ще більш складним і 
неупорядкованим є паркування автомобілів у районі центрального ринку.  

Бугайов В.М. та Крагель В.В. наполягали на тому, що  ТОВ „Зелений 
слон“ має розробити і представити на розгляд виконкому схему безпеки 
дорожнього руху в районі розташування їх офісу у місті Пирятині. 

Рябоконь О.П. запропонував доопрацювати питання в частині паркування 
автотранспорту ТОВ „Зелений слон“ та виключити з проекту рішення пункт 
три. Члени виконкому підтримали таку пропозицію. 

 
ГОЛОСУВАЛИ:  „за“ –13 осіб; 

  „проти“ – 0 осіб; 
  „утримались“ – 1 (Андрейщук).  

 
ВИРІШИЛИ: 

 1. Інформацію начальника відділу будівництва, архітектури та житлово-
комунального господарства   виконкому  міської ради Зергані М.І.  узяти до 
відома.  



 2. Прийняти рішення виконавчого комітету з розглянутого питання з 
врахуванням поправок (рішення № 82 додається). 
 
4. СЛУХАЛИ: 

Нічик С.В., спеціаліста 2 категорії відділу будівництва, архітектури та 
житлово-комунального господарства виконкому  міської ради, яка 
проінформувала про виключення квартири  № 3 по вул.Зоряна, 32 в м.Пирятин 
із числа службових. 
 
ВИСТУПИЛИ: 

В обговоренні питання взяли участь Бугайов В.М., Клітко Н.В. 
У підсумку обговорення Рябоконь О.П. запропонував прийняти рішення в 

цілому. 
 

ГОЛОСУВАЛИ:  „за“ – „одноголосно“ (14 осіб); 
  „проти“ – 0 осіб; 
  „утримались“ – 0 осіб.  

 
ВИРІШИЛИ: 

 1. Інформацію спеціаліста 2 категорії відділу будівництва, архітектури та 
житлово-комунального господарства виконкому  міської ради Нічик С.В. узяти 
до відома.  
 2. Прийняти рішення виконавчого комітету з розглянутого питання 
(рішення № 83 додається). 
 
5. СЛУХАЛИ: 

Нічик С.В., спеціаліста 2 категорії відділу будівництва, архітектури та 
житлово-комунального господарства виконкому  міської ради, яка 
проінформувала про надання гр. Педяш Т.М. квартири № 15 по           
вул.Полтавська, 4 в м.Пирятин. 
 
ВИСТУПИЛИ: 

В обговоренні питання взяли участь Крагель В.В., Клітко Н.В. та             
Чайка Т.Г.  

У підсумку обговорення Рябоконь О.П. запропонував прийняти рішення в 
цілому. 

 
ГОЛОСУВАЛИ:  „за“ – 13 осіб; 

  „проти“ – 0 осіб; 
  „утримались“ – 1 (Крагель).  

 
ВИРІШИЛИ: 

 1. Інформацію спеціаліста 2 категорії відділу будівництва, архітектури та 
житлово-комунального господарства виконкому  міської ради Нічик С.В. узяти 
до відома.  



2. Прийняти рішення виконавчого комітету з розглянутого питання 
(рішення № 84 додається). 
 
6. СЛУХАЛИ: 

Нічик С.В., спеціаліста 2 категорії відділу будівництва, архітектури та 
житлово-комунального господарства виконкому  міської ради, яка 
проінформувала про присвоєння адреси  житловому будинку та земельній 
ділянці гр. Півня А.Ф. по вул.Київська в с.Рівне Пирятинського району. 
 
ВИСТУПИЛИ: 

В обговоренні питання взяли участь Клітко Н.В., Шикеринець І.С. 
У підсумку обговорення Рябоконь О.П. запропонував прийняти рішення в 

цілому. 
 

ГОЛОСУВАЛИ:  „за“ – 14 осіб; 
  „проти“ – 0 осіб; 
  „утримались“ – 0 осіб.  

 
ВИРІШИЛИ: 

 1. Інформацію спеціаліста 2 категорії відділу будівництва, архітектури та 
житлово-комунального господарства виконкому  міської ради Нічик С.В. узяти 
до відома.  

2. Прийняти рішення виконавчого комітету з розглянутого питання 
(рішення № 85 додається). 
 
7. СЛУХАЛИ: 

Зергані М.І., начальника відділу будівництва, архітектури та житлово-
комунального господарства виконкому  міської ради, яка проінформувала про 
присвоєння адреси земельній ділянці  для облаштування спортивного 
майданчика по вул.Визволення. 
 
ВИСТУПИЛИ: 

В обговоренні питання взяли участь Бугайов В.М., Маслак В.О.,                 
Крагель В.В. 

У підсумку обговорення Рябоконь О.П. запропонував прийняти рішення в 
цілому. 

 
ГОЛОСУВАЛИ:  „за“ – 14 осіб; 

  „проти“ – 0 осіб; 
  „утримались“ – 0 осіб.  

 
ВИРІШИЛИ: 

 1. Інформацію начальника відділу будівництва, архітектури та житлово-
комунального господарства виконкому  міської ради Зергані М.І. узяти до 
відома.  



2. Прийняти рішення виконавчого комітету з розглянутого питання 
(рішення № 86 додається). 
 
8. СЛУХАЛИ: 

Зергані М.І., начальника відділу будівництва, архітектури та житлово-
комунального господарства виконкому  міської ради, яка проінформувала про 
нумерацію квартири у  житловому будинку по вул.Гоголя,  29А в м.Пирятин. 
 
ВИСТУПИЛИ: 

В обговоренні питання взяли участь Снаговський О.О., Андрейщук Р.А. 
У підсумку обговорення Рябоконь О.П. запропонував прийняти рішення в 

цілому. 
 

ГОЛОСУВАЛИ:  „за“ – 14 осіб; 
  „проти“ – 0 осіб; 
  „утримались“ – 0 осіб.  

 
ВИРІШИЛИ: 

 1. Інформацію начальника відділу будівництва, архітектури та житлово-
комунального господарства виконкому  міської ради Зергані М.І. узяти до 
відома.  

2. Прийняти рішення виконавчого комітету з розглянутого питання 
(рішення № 87 додається). 
 
9. СЛУХАЛИ: 

Колос А.В., головного спеціаліста з соціальних питань виконкому міської 
ради, яка проінформувала про встановлення розміру одноразової грошової 
допомоги на поховання. 
 
ВИСТУПИЛИ: 

В обговоренні питання взяли участь Клітко Н.В., Андрейщук Р.А. 
У підсумку обговорення Рябоконь О.П. запропонував прийняти рішення в 

цілому. 
 

ГОЛОСУВАЛИ:  „за“ – 14 осіб; 
  „проти“ – 0 осіб; 
  „утримались“ – 0 осіб.  

 
ВИРІШИЛИ: 

 1. Інформацію головного спеціаліста з соціальних питань виконкому 
міської ради Колос А.В. узяти до відома.  

2. Прийняти рішення виконавчого комітету з розглянутого питання 
(рішення № 88 додається). 
 
 



10. СЛУХАЛИ: 
Кеду С.Ю., начальника фінансового управління міської ради, яка 

проінформувала про схвалення проекту рішення „Про внесення змін до 
бюджету міської об’єднаної територіальної громади на 2018 рік“. 
 
ВИСТУПИЛИ: 

В обговоренні питання взяли участь Бугайов В.М., Крагель В.В.,                  
Клітко Н.В., Шикеринець І.С.  

Крагель В.В. запитав, чи компетентний виконком розглядати подібні 
питання? Кеда С.Ю. пояснила, що ст.22 Бюджетного кодексу передбачає 
повноваження виконкому міської ради щодо схвалення бюджетних питань 
перш, ніж такі питання виноситимуться на розгляд профільної депутатської 
комісії. Крім того, розгляд цього питання регламентований Законом України 
„Про місцеве самоврядування в Україні“. 

Крагель В.В. висловив пропозицію виконувати капітальні ремонти на 
обʼєктах комунальної власності  комплексно: заходити  на обʼєкт і проводити 
комплексний його ремонт: дах, вікна, утеплення, внутрішній ремонт, заміна 
меблів тощо. 

Рябоконь О.П. чітко розʼяснив членам виконкому процедуру бюджетного 
процесу. Крім того, інформував про пріоритетні завдання та витрати стосовно 
обʼєктів комунальної власності (школи, дошкілля, позашкілля). 

У підсумку обговорення Рябоконь О.П. запропонував прийняти рішення в 
цілому. 
 
Чепур О.О. залишив засідання виконкому. 
 
ГОЛОСУВАЛИ:  „за“ – 13 осіб; 

  „проти“ – 0 осіб; 
  „утримались“ – 0 осіб.  

 
ВИРІШИЛИ: 

 1. Інформацію начальника фінансового управління міської ради                    
Кеди С.Ю.  узяти до відома.  

2. Прийняти рішення виконавчого комітету з розглянутого питання 
(рішення № 89 додається). 
 
 
Міський голова         О.П.Рябоконь  
 
Секретар виконкому міської ради       Л.В.Кочур 
 
Протокол вела 
Начальник загального відділу, 
персоналу та інформаційного забезпечення 
виконкому міської ради         О.А.Мілюта  


